
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. september 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AS

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen ikke har åbnet samtlige grænseover-

gange ved den dansk-tyske grænse efter 6-dages-reglen er blevet afskaffet, og hvorfor

grænsekontrollen fortsat er øget med den konsekvens at grænsependlere sidder i kø ved

den dansk-tyske grænse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og Eva Kjer Hansen (V).

På udvalgets vegne

Kristian Hegaard

næstformand
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